

شروط وأحكام برنامج الأقساط الميسرة للرسوم المدرسية School Fee EIP Campaign Terms and Conditions

Campaign Period:

01 August 2025 to 30 September 2025 (Both dates inclusive)

فترة الحملة الترويجية:

من 01 أغسطس 2025 إلى 30 سبتمبر 2025 (تشمل كلا التاريخين)

Qualification Criteria:

- The minimum transaction amount that may be converted into EIP under the offer is AED 500.
- All retail ADIB Covered cards (excluding NOMU, Fast Card, Football Card, Business Cards, ISIC) are eligible for the offer.
- Transactions done using an eligible ADIB Covered Card on school/university fee merchant category as defined by VISA during the Campaign Period will be eligible for this promotion.
- The customer needs to call the ADIB contact center to convert the transaction into EIP or book through ADIB Mobile Banking App, during the Campaign period.
- The customer can convert the transaction paid using the Covered Card into an EIP for 3/6/12 months with NO processing fees. On conversion, the customer will be entitled to 100% waiver of the Murabaha Monthly Instalment (Profit) in a proportional manner to the amount of the transaction that will be converted into EIP for the tenor of the EIP.
- Transaction should be converted into EIP within 30 days from the date of the transaction.

معايير التأهل:

- الحد الأدنى لمبلغ المعاملة التي يمكن تحويلها إلى برنامج الأقساط الميسرة بموجب الحملة هو 500 درهم إماراتي
- جميع بطاقات الأفراد المغطاة من المصرف (باستثناء NOMU والبطاقات السريعة وبطاقة كرة القدم وبطاقات الأعمال وبطاقات الطالب الدولية) مؤهلة للمشاركة في الحملة
- المعاملات التي تتم باستخدام بطاقة مغطاة مؤهلة من المصرف ضمن فئة التجار المعتمدة الخاصة بالمدرسة/الجامعة كما هو محدد من قبل فيزا خلال فترة الحملة الترويجية ستكون مؤهلة لهذا العرض الترويجي
- على المتعامل الاتصال بمركز اتصال المصرف لتحويل المعاملة إلى برنامج الأقساط الميسرة أو الحجز من خلال تطبيق الخدمات المصرفية عبر الهاتف المتحرك من مصرف أبوظبي الإسلامي، خلال فترة الحملة الترويجية
- يمكن للمتعامل تحويل المعاملة المدفوعة باستخدام البطاقة المغطاة إلى برنامج الأقساط الميسرة لمدة 3/6/12 شهراً بدون رسوم إعداد. عند التحويل، يحق للمتعامل الحصول على إعفاء 100% عن قسط المراجعة الشهري (الربح) بالنسبة والتناسب مع مبلغ المعاملة التي سيتم تحويلها إلى برنامج الأقساط الميسرة طوال فترة السداد
- يجب تحويل المعاملة إلى برنامج الأقساط الميسرة في غضون 30 يوماً من تاريخ المعاملة

General Terms and Conditions:

- ADIB is not responsible for a transaction that does not get captured under the appropriate merchant category code nor accepts any responsibility for refusal of acceptance of the Covered Card for any reason whatsoever.
- Delinquent or blocked Covered Card customers during the campaign period will not be eligible for this Campaign.
- Any disputes in regards with the promotion should be raised within 2 months from the campaign end date.
- The cost of Campaign will be paid from ADIB Shareholders' funds at the sole discretion of ADIB.
- By participating in this offer, the customer agrees to be bound by all other ADIB Covered Card Terms and Conditions which prohibits using ADIB Covered Card to purchase any products/ services that is not compliant with Shari'a as determined by the Internal Shari'a Supervisory Committee of ADIB including but not limited to alcohol, pork products, gambling, tobacco, casinos, bars, nightclubs, merchants selling and/or providing pornography related products and/or services.
- ADIB encourages you to use your Covered Card only for necessary expenditure.

الشروط والأحكام العامة:

- إن مصرف أبوظبي الإسلامي غير مسؤول عن أي معاملة لا يتم إجراؤها تحت رمز فئة التاجر المناسب ولا يتحمل أي مسؤولية عن رفض قبول البطاقة المغطاة لأي سبب من الأسباب
- إن المتعاملين المتأخرين في السداد أو حاملي البطاقات التي تم إيقافها بشكل دائم خلال فترة الحملة الترويجية غير مؤهلون للمشاركة في هذا الحملة
- يجب رفع أي شكاوى تتعلق بالعرض الترويجي في غضون شهرين من تاريخ انتهاء الحملة الترويجية
- سيتم دفع تكلفة الحملة الترويجية من أموال مساهمي مصرف أبوظبي الإسلامي وفقاً لتقدير المصرف المطلق
- من خلال المشاركة في هذا العرض، يوافق المتعامل على الالتزام بجميع الشروط والأحكام الأخرى للبطاقة المغطاة من مصرف أبوظبي الإسلامي، التي تمنع استخدام أي بطاقة من بطاقات مصرف أبوظبي الإسلامي للدفع مقابل منتجات/خدمات غير متوافقة مع أحكام الشريعة الإسلامية كما هو محدد من قبل لجنة الرقابة الشرعية الداخلية للمصرف بما في ذلك على سبيل المثال لا الحصر تجار الكحول ولحم الخنزير والقمار والتبغ والكازينوهات والبارات والملاهي الليلية وتجار الأفلام الإباحية والمنتجات و/أو الخدمات ذات الصلة
- يحث مصرف أبوظبي الإسلامي على استخدام بطاقةك المغطاة للنفقات الضرورية فقط